
Bagarmossen den 14 mars 2024

Till
Skarpnäcks Stadsdelsnämnd

Undertecknade, PRO Bagarmossens representanter i stadsdelens pensionärsråd, konstaterar att den
föreslagna tilldelningen av föreningsbidrag får till fö ljd att merparten av föreningens verksamhet
kommer att behöva avv ecklas. Grundorsaken är att hela bidraget går åt för att enbart hyra stora
salen i Folkets hus - exklusive tillgång till pentry - för de nio månadsmötena. Denna sal är central för
vår samlande verksamhet och är den enda i området som rymmer det antal besökare vi normalt har.
Vi uppmanar därför att nämnden vid sitt kommande beslut tar vederbörlig hänsyn till det faktum att
föreningen i Bagarmossen inte har några föreningslokaler betalda av stadsdelen vid sidan av
föreningsbidraget. Konsekvenserna av det föreslagna föreningsbidraget rimmar dessutom ytterst illa
med det som så vackert uttrycks i många av politikens styrdokument rörande bl.a. äldre och deras
välbefinnande. Mot bakgrund av att en majoritet av föreningens medlemmar är över 80 år är en
lättillgänglig och centralt belägen möteslokal en nödvändighet.

Vi förutsätter att stadsdelsnämnden vid sitt kommande möte till fullo beaktar det som anförts ovan
och tar sig tid att reflektera över konsekvenserna av det föreliggande bidragsförslaget - innan beslut
tas.
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